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Inleiding 
In de Gooi en Eemlander van 6 december is een artikel gepubliceerd waarin wordt beschreven dat Vervoer Regio Gooi en 
Vechtstreek het jaar zal eindigen met een tekort van ongeveer 1 miljoen euro. GDP/Hart heeft hierover de volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Klopt het dat er een tekort van ongeveer 1 miljoen euro wordt verwacht over 2022? 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 2 
In hoeverre kan het ‘stoppen van dit gat’ met reeds gestorte gelden worden gezien als oneerlijke concurrentie waarbij de 
overheid als marktpartij optreedt en deze extra financiele steun geeft? Is er, naast de Europese richtlijnen die begrijpelijk 
minder relevant zijn in dit lokale verband, ook gekeken naar de wet Markt en Overheid? 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 3 

a. Verwacht de regio volgend jaar wel een sluitend resultaat te kunnen opleveren? Zo ja, welke positieve trends zijn er 
te ontdekken? 

b. Wordt nog steeds uitgegaan van de situatie geschetst zoals in de Business Case, of worden er bezuinigingen 
voorzien? Zo ja, welke? 

c. Welk standpunt neemt het college in wanneer er structureel op verlies gekoerst lijkt te worden? 
 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 4 
In het artikel wordt beschreven dat er enerzijds veel minder vraag naar WMO vervoer was, maar er anderzijds mensen 
moesten worden ingehuurd vanwege corona-uitval. Hoe is dit te verklaren, waarom heeft minder vraag niet tot minder 
benodigde inzet geleid? 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 5 
Er is eerder gesproken over de mogelijkheid om het verschralen van het OV in de regio tegen te gaan door ons eigen 
vervoersbedrijf in te zetten, bijvoorbeeld op een route via scholen, Bussum centrum, station, Naarden Vesting, Muiderberg, 
Muiden en Weesp station. Gezien de tegenvallende WMO vraag en het daaruitvolgende gebrek aan inkomsten, lijkt dat zeker 
nu opportuun. Hoever is het onderzoek hiernaar gevorderd, en wanneer wordt de raad hierover geinformeerd? 
 
Antwoord 
 


